
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1758 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Transportministeren 

Dato: 22. august 2014 

Stillet af: Eva Kjer Hansen (V)  

Er Kristian Pihl Lorentzens (V) brev af 18. august 2014 til ministeren og Mike 

Legarths (K), Karina Lorentzens (SF), Karina Adsbøls (DF) og Benny 

Engelbrechts (S) udtalelser om støj i Bramdrupdam tilstrækkelige til, at 

ministeren vil indkalde til drøftelser om en løsning på støjen i Bramdrupdam, 

jf. ministerens svar på § 20-spørgsmål nr. S 1746?  

(Spm. nr. S 1758). 

Begrundelse 

Der henvises til JydskeVestkysten Vejen, den 2. juli 2014: »De støjskærme 

skal op nu«, Kolding Ugeavis lørdag, den 12. juli 2014: »Folketinget skal se 

på støjskærm til Bramdrupdammere« og Kolding Ugeavis, den 13. august 

2014: »Formanden for Folketingets Trafikudvalg: Der er brug for 

støjafskærmning«. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 22. august 2014 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på 

Eva.Kjer.Hansen@ft.dk, vjelr@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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